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Protokół Nr XX/2012 

z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 lutego 2012 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

goście zaproszeni, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych  (aktualny  skład rady na dzień odbywania 

sesji  - 14 osób )  i  stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Na sali obrad brak radnego Witolda Śliwkiewicza . 

 

 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad XX sesji  przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Strykowie został przyjęty w głosowaniu przez radę (13 głosów za, bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się): 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XIX   sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 26 

stycznia   2012 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. odbioru odpadów stałych w Gminie  

Stryków przez ZGK i M w Strykowie . 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków, 

b) przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w miejscowości Kiełmina, gmina 

Stryków, 
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c) przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Tymianka , 

d) przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Zelgoszcz, 

e) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Strykowa z fragmentami wsi Smolice i Tymianka, będącymi w 

granicach opracowania planu, 

f) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  

odprowadzanie ścieków, 

g) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na 2012 r. oraz 

zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Strykowie na rok 2012, 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

i) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Stryków ,  

j) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych, 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie i przewodniczących 

komisji Rady Miejskiej w Strykowie , 

k) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta – Gminy Stryków ,  

l) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków, 

m) wyrażenia zgody na oddanie w najem i dzierżawę nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Stryków oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umów, 

n) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

o) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków na XX sesji rady Miejskiej w Strykowie  została powołana w 

następującym składzie: 

1. Radny Andrzej Pożarlik 

2. Radny Teodor Kołodziejczyk 

3. Radny Karol Lenart 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 26 stycznia 2012 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XIX sesji podczas obrad XX  sesji nie złożono. 
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Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział o głównych tematach, którymi zajmował się w 

ostatnim okresie: 

 Zagospodarowanie dworca kolejowego w Strykowie – trwają dyskusje z PKP na temat 

możliwości przejęcia dworca w Strykowie i jego zagospodarowania. Niebawem 

pojawi się na stronie internetowej Urzędu komunikat, że szukamy propozycji od 

mieszkańców Gminy Stryków, którym zależy, aby był to obiekt użyteczności 

publicznej. Odtworzenie dworca następuje pod kuratelą konserwatora zabytków. 

Chcielibyśmy wypracować coś co będzie dobrze funkcjonować.  

 Prace nad przebiegiem kolei dużych prędkości – odbyły się dwa spotkania w tym 

temacie, w jednym spotkaniu wzięli udział radni, sołtysi i przedstawiciele rad 

sołeckich z terenu przebiegu tej linii: Lipka, Sierżnia, Niesułków Kolonia. Zgodnie z 

naszymi uwagami biuro projektów przedstawi konkretne rozwiązania drogi 

serwisowe, rozwiązania techniczne. W najbliższy piątek o godz. 13.00 odbędzie się 

spotkanie z sołtysami i mieszkańcami, których term temat dotyczy, aby szczegółowo 

omówić ten temat.  

 Odbędzie się spotkanie z GDDKiA w Łodzi w sprawie przekształcenia terenów przy 

A-2. 

Ad. 7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. odbioru odpadów stałych w Gminie 

Stryków przez ZGK i M w Strykowie.  

Pan Włodzimierz Długołęcki dyrektor ZGKiM w Strykowie poinformował, że ogłoszony 

został przetarg na odbiór odpadów z terenu naszej gminy. Do przetargu zgłosiło się 5 

przedsiębiorstw, wygrała firma Eko Serwis z Kutna. Jeżeli chodzi o odbiór odpadów w 

styczniu roku bieżącego w porównaniu do roku ubiegłego to zostało odebranych o 50% 

śmieci mniej, ale z kolei wzrosła o 65% zbiórka odpadów segregowanych. Zakład Gospodarki 

Komunalnej przygotował się do różnych sposobów odbioru odpadów: worki z logo Zakładu 

na różnego rodzaju odpady (biodegradowalne, niesegregowane). Sprzedano 362 szt. worków, 

zawarto 2420 szt. umów na odbiór odpadów, umowy są na bieżąco zawierane. Jak to będzie 

dalej trudno powiedzieć. Do 15 lutego odbierała firma z poprzedniego roku, następnie nowa 

firma z przetargu tego rocznego. Problemów z odbiorem nie ma, mieszkańcy więcej czasu 

poświęcają na segregację, która także jest w dobrym stanie, nie jest mieszana.  

 

Ad. 8  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach Komisji RM w Strykowie oraz w uroczystym nadaniu imienia 
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Noblistów Polskich szkołom przy ul. Targowej w Strykowie, a także w uroczystych 

obchodach 149 rocznicy bitwy pod Dobrą. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 

o posiedzeniu Komisji, na którym komisja zapoznała się z funkcjonowaniem opieki 

zdrowotnej w ramach p.o. z. oraz specjalizacji  na terenie naszej Gminy świadczonej przez 

dwa podmioty tj. N ZOZ Remedium i N ZOZ Medico. 

Przewodniczący Komisji poinformował również, że brał udział w uroczystym oddaniu do 

użytku sali gimnastycznej przy szkole podstawowej w Niesułkowie . 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 

zapoznała się ze sposobem odbioru odpadów przez ZGKiM w Strykowie  w 2012 roku oraz 

opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o jednym 

posiedzeniu Komisji, na którym komisja zapoznała się ze złożoną skargą na działanie 

Burmistrza Miasta – Gminy Stryków. Po wysłuchaniu wyjaśnień zdaniem Komisji skarga nie 

jest zasadna. 

Ponadto Komisja zapoznała się z informacją dot. pozyskanych finansowych środków 

zewnętrznych przez Gminę w 2011 r.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 

zapoznała się stanem zaawansowania prac nad zmianą studium uwarunkowań i kierunków 

rozwoju Gminy oraz opiniowała projekty uchwał planistycznych będących przedmiotem 

obrad dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na 

którym omówiła bieżące zimowe utrzymanie dróg na terenie Gminy i zapoznała się z 

kosztami tego utrzymania.  

 

Ad. 9  Podjęcie uchwał  w sprawie: 

 

a) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w miejscowości Kiełmina, gmina 

Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
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Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Tymianka, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Zelgoszcz, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

e) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Strykowa z fragmentami wsi Smolice i Tymianka, będącymi w 

granicach opracowania planu, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0głosów wstrzymujących się  

 

Po głosowaniu nad w/w uchwałą Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  

powiedział , że Gmina chce przystąpić do budowy bloków mieszkalnych o wysokości od 2 do 

4 kondygnacji  przy ul. Sowińskiego i ul. Kopernika w Strykowie S ą prowadzone rozmowy z 
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trzema firmami, które posiadają potencjał Finansowy , my jako Gmina dajemy tereny pod 

takie budownictwo. 

 

f) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  

odprowadzanie ścieków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Po głosowaniu nad w/w uchwałą Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  

powiedział, że stanowisko w sprawie podwyższenia taryf zostało wypracowane na 

posiedzeniach Komisji rady, a przyjęte w/w  uchwałą stawki są  jednymi  z najniższych w 

województwie łódzkim.   

 

g) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na 2012 r. 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na rok 2012, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

i) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Stryków,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

j) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych, 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie i przewodniczących 

komisji Rady Miejskiej w Strykowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

k) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta – Gminy Stryków,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

l) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami części nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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m) wyrażenia zgody na oddanie w najem i dzierżawę nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Stryków oraz na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

n) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

o) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy możliwe są negocjacje ze strony Gminy ze  Zgierskim 

TBS w sprawie realizacji kolejnego bloku mieszkalnego przy skrzyżowaniu ul. Targowa – 

Wczasowa w Strykowie ? 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że TBS miał złożyć 

wystąpić z propozycją ze swojej strony ale tego nie zrobił. Dopóki jakaś firma nie złoży 

akcesu o zamiarze realizacji  budowy  nie będziemy rozpoczynać procedury. 

Radny Andrzej Pożarlik proponował opracować zainteresowanych mieszkaniami w TBS. 
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Radny Józef Migdałek pytał co dalej z terenem przy ul. Kolejowej w Strykowie po Pani 

Jędrzejczak , gdzie miał być budowany blok mieszkalny? 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział, że zmarł właściciel firmy, 

która miała budować blok. Gmina skontaktuje się z synem właściciela, aby dowiedzieć się 

jakie są dalsze plany odnośnie tego terenu tym bardziej, że został już tam zmieniony plan 

zagospodarowania przestrzennego pozwalając na realizacje budownictwa mieszkaniowego 

wysokiego. 

Jednocześnie Burmistrz poinformował , że niedługo zniknie zabudowa byłej ,, Strykowiankiˮ, 

ponieważ właściciel przystępuje do rozbiórki tego obiektu. 

 

Ad. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Witold Śliwkiewicz zgłosił wniosek dot. posprzątania śmieci na przystankach PKS w 

Bratoszewicach oraz na ul. Kolejowej (przy starej mleczarni). Radny zgłosił, że nieprzejezdna 

jest droga powiatowa w stronę Domaradzyna. Radny Śliwkiewicz pytał czy będzie 

odnowiona ul. Wolska w Bratoszewicach oraz ile jest mieszkańców Dobrej, ponieważ 

zgłosiła się do radnego osoba z zamiarem utworzenia punktu aptecznego w Dobrej.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że za moment przystąpimy so kosmetyki 

naszych dróg, przystanki zostaną posprzątane, wnioski dot. dróg powiatowych zostaną 

przekazane do Starostwa Powiatowego w Zgierzu.  Ulica Wolska w Bratoszewicach zostanie 

do końca kwietnia odnowiona, zgodnie z podpisanym porozumieniem przez Starostwo w 

Zgierzu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Migdałek mówił, że mieszkańcy wymagają od nas dużo, a 

my od mieszkańców nie wymagamy niczego. Jest kilka posiadłości przy ul. Kolejowej w 

Strykowie bardzo zaniedbanych, część budynków jest zawalonych. Może trzeba zwrócić się 

do policji i zapytać tych właścicieli, czy mają ochotę uporządkować swoje posesje. Dalej pan 

Migdałek pytał, kiedy będzie oddana do użytku ul. Zakładowa w Strykowie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki zgłosił powstanie dzikiego wysypiska 

przy ul. Brzezińskiej i Paderewskiego w Strykowie.   

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odnośnie dzikiego wysypiska przy ul. Brzezińskiej 

odpowiedział, że jest nowy właściciel tego terenu, niebawem przystąpi do zmiany otoczenia. 

Jeśli chodzi o ul. Kolejową to toczyły się posterowania, ponieważ były zgłaszane do Nadzoru 

Budowlanego te sprawy, poza tym nieuregulowane są kwestie spadkowe, jednak problem 

rozwiążemy.  Ulica Zakładowa w Strykowie – trwają prace projektowe, do końca tego roku 

ulica ma być wybudowana, jak również droga od wsi Rokitnica do fragmentu obwodnicy -  

będzie zrealizowana w kwietniu. Był również problem z dojazdem do działek – zarządca 

zobowiązał się do udrożnienia przejazdów.  

 

Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód poruszył następujące 

tematy: 

 ul. Legionów – odnośnie wjazdów na posesję z prywatnej drogi gruntowej. 

Napisałem, żeby uprzątnąć z ul. Legionów piasek, glinę. Czy sprawa komunalizacji tej 

drogi ruszy, czy drgnęła do przodu ta sprawa.  Czy to są plotki, że pan Szcześniak 

wycofał się i nie chce sprzedać tej drogi. Wnioskuję o przyspieszenie komunalizacji, 

jeżeli sprawa nie ruszyła.  
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 Na spotkaniu sołtysów w Ossem pytałem o warunki jakie panują  na ul. Warszawskiej 

48, nie ma tam mieszkania, które byłoby w godziwym stanie do zamieszkania, jest 

wilgoć, okropny stan pomieszczeń, dachu i podwórko w fatalnym stanie. Pan 

Burmistrz odpowiedział na tym spotkaniu, że jest tam wspólnota. Jaka to jest 

wspólnota, jak tylko jedno mieszkanie jest wykupione, reszta to najem, właścicielem 

mieszkań jest Gmina, a nie ZGKiM. Planowałem w lutym spotkanie z tymi 

mieszkańcami, ale przełożyłem na początek koniec marca lub początek kwietnia. Pan 

Walczak poprosił o podanie składu komisji mieszkaniowej. 

 ul. Brzezińska – pamiętam kadencje 1998-2002, w planach była kanalizacja osiedla w 

tym ul. Brzezińskiej z innym rozwiązaniem. Czy Urząd pracuje nad skanalizowaniem 

mieszkańców  przy ul. Brzezińskiej. Są uwagi, że wylewane są ścieki gdzie się da.  

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że nie ma sposobu, aby Gmina 

skomunalizowała prywatną działkę, to właściciel decyduje czy zamierza sprzedać ulice 

prywatna, czy nie. Poza tym zmieniły się na dziś przepisy, obecnie nie ma obowiązku wykupu 

dróg przez gminę. Komunalizacji nie można dokonać, ponieważ komunalizuje się działki co 

do których nie ma właściciela. Sprawy porządkowe po zimie będą wykonane. Utrzymanie 

wjazdu na posesje należy do właściciela. Jeśli chodzi o ulicę Warszawską nr 48 – sprawa 

remontów dotyczy ZGKiM w Strykowie. W danym bloku jeśli choć jedno mieszkanie jest 

prywatne to powstaje wspólnota, my jesteśmy partnerem, walne zebranie decyduje o 

wysokości wkładów remontowych. Burmistrz dalej mówił, że np. jeżeli chodzi o takie drobne 

sprawy, jak fragment chodnika, utwardzenie fragmentu placu, fragment oświetlenia drogi w 

innych częściach gminy są wykonywane z środków funduszu sołeckiego. Osiedle Wschód ma 

do dyspozycji 24 tys. zł. Pan Walczak wie na co zostały te pieniądze przeznaczone, w 

większości na festyn, jeżeli przewodniczący zarządu osiedla uważa, że to jest ważniejszy cel, 

niż te problemy o których sam mówił. Na ul. Brzezińskiej docelowo będzie kanalizacja 

zbiorcza, kiedy – zadecyduje o tym Rada Miejska, to dotyczy terenu całej gminy. W skład 

komisji mieszkaniowej wchodzą pracownicy Urzędu, ZGKiM, MGOPS w Strykowie.   

 

Radny Karol Lenart pytał co się dzieje w sprawie rozprawy wodno prawnej Anielin - 

Warszewice.  Co sie dzieje z przystankiem w Niesułkowie.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że jeśli chodzi o rozprawę wodno prawną w 

związku z uwagami toczy się postępowanie w Urzędzie Marszałkowskim. Nasze uwagi mają 

być spełnione. Dotyczy to odwodnienia terenu przy budowie autostrad. Wykonawca chciał 

odwodnić teren tylko w ramach budowy, natomiast my chcemy zobowiązać do odtworzenia 

rowów do głównego cieku rzeki. Będziemy o to zabiegać. Przystanek w Niesułkowie – był 

protest parafii zgłoszony do nadzoru budowlanego, przystanek zniknął, ale będziemy 

rozmawiać z zarządcą drogi na temat innego rozwiązania.  

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle mówił absurdzie drogowym na ul. Brzezińskiej przy 

stacji CPN, gdzie jest linia ciągła i nie ma możliwości skrętu na stację jadąc od strony miasta 

Strykowa. Powinna się tym zająć np. Komisja Ładu. Dalej mówił, że droga i skrzyżowanie w 

kierunku Tymianka - Krucice, Tymianka, Osse – lustro drogowe nie działa, ogrodzenie przy 

drodze obrośnięte bzem zasłania widoczność.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że sprawa znaku poziomego na ul. 

Brzezińskiej jest zgłoszona.  
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Radny Sławomir Źródło posuszył sprawę wody, która zalewa drogę powiatową w m. Stary 

Imielnik. Od lat mieszkańcy mają problem dojścia do autobusu. Zgłaszałem to w Starostwie, 

ale mówią, że nie ma na to środków. Radny pytał kto jest odpowiedzialny za odśnieżanie 

chodników wzdłuż drogi powiatowej w Starym Imielniku. Osoby przy swoich posesjach 

odśnieżają, ale tam gdzie nikt nie mieszka, gdzie są pola uprawne, kto to ma robić.  

Radny Łukasz Orłowski – zgłosił, że w związku z przebudową drogi wojewódzkiej nr 708, 

samochody przy Rabenie parkują w skandaliczny sposób ma drodze, jest tam dość stresowa 

sytuacja stwarzająca zagrożenie.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza M-G Stryków uzupełniła odpowiedź pana 

Burmistrza odnośnie pytania pana Walczaka  i powiedziała, że właściciele drogi prywatnej 

przy ul. Legionów zwrócili się o wykup tej drogi, ale cena była za wysoka i Urząd nie 

skorzystał z tej propozycji.  

 

Radny Marek Gierat mówił, że przy drodze Tymianka Osse odbywa się przycinka drzew, 

obcięte gałęzie leżą na asfalcie i stwarzają zagrożenie.   

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała o termin realizacji kanalizacji swojej 

wsi.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że jeżeli chodzi o Rokitnicę to najtańszym 

rozwiązaniem jest kanalizacja zbiorcza, do 2015 roku przystąpimy do realizacji tego zadania.  

 

Radny Teodor Kołodziejczyk wnioskował o utwardzenie drogi gminnej w m. Wyskoki 

(przy posesjach p. Gudaja i Miśkiewicza) oraz nawiezienie tłucznia.  

 

Burmistrz poinformował, że wybrany został wykonawca do kruszenia tłucznia, który będzie 

nawożony na drogi gminne.  

 

Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód poprosił, aby na 

wcześniej zadane pytania otrzymał odpowiedź pisemną. Dalej mówił: w sprawie wspólnoty 

życzę panu, aby następna inwestycja typu np. targowisko wykonał pan za 1 milion zł, a nie za 

5 milionów. Jeżeli pan proponuje, aby można było usunąć te zaniedbania na tej posesji ul. 

Warszawska 48, a mianowicie wilgoć z mieszkania, to nie z pieniędzy festynu, tylko właśnie 

z takiej kwoty. Tak pan po prostu robi wodę z mózgu ludziom.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica: proszę do rzeczy panie Walczak. 

 

Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód: mówię do rzeczy. 

Proszę sprostować to co pan powiedział.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica: dziękuję Panu bardzo. Pan mówi nie na 

temat.  

 

Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód: proszę to sportować, 

dlatego, że … 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica udzielił głosu panu sołtysowi z m. Dobra. 
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Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód: jest pan nieświadomy 

dzisiaj. 

 

Pan Arkadiusz Przygodzki sołtys wsi Dobra mówił o zalanej drodze powiatowej – ul. 

Witanówek w Dobrej, powinny zostać udrożnione rowy lub prosto do rzeki puścić. Zgłosił 

także wyry w drodze przy ośrodku zdrowia w Dobrej. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że droga powiatowa przy ośrodku zdrowia 

wymaga naprawy, z kolei problem na ul. Witanówek jest znany, straż uczestniczyła tam w 

ochronie budynków. Potrzebny jest tam system odwodnienia.  

 

Pan Kazimierz Piotrowski sołtys wsi Warszewice-Cesarka poprosił o powiadamianie 

sołtysów o rozprawach wodno prawnych. Sołtys mówił o potrzebie pilnego remontu drogi 

powiatowej Cesarka Bartolin.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że rozprawa wodno prawna była prowadzona 

przez Starostwo powiatowe w Zgierzu, nie przez gminę, ale będą powiadamiani sołtysi. Jeśli 

chodzi o drogę powiatową to mam nadzieje, że Starostwo zrealizuje swoje wcześniejsze 

zapewnienia – mówił Burmistrz.  

 

Pan Grzegorz Kuna mieszkaniec Gminy Stryków pytał co ze wspólnym projektem 

Starostwa Powiatowego w Zgierzu  i Gminy Stryków, chodzi o drogę Stryków – Sierżnia - 

Brzeziny. Stan ten drogi na dzień dzisiejszy nie może trwać w nieskończoność. Dwa lata temu 

było wspólne wystąpienie, było porozumienie. Obecnie na tej drodze odbywa się slalom 

specjalny, powinno się zbadać przepustowość ruchu na tej drodze. Wiemy, że w Starostwie 

oszczędza się na wszystkim, dla naszej gminy powinien to być pewien priorytet. Ta droga 

stanowi o obliczu naszej gminy. Każdy wjeżdżający od strony Brzezin zadaje sobie pytanie: 

gdzie ja się znajduje, chyba w zaścianku.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że za moment będziemy wszystkie drogi powiatowe 

budować z naszego budżetu, Starostwo wie on tym problemie. Za moment wejdzie 

wykonawca na A-1 w kierunku Tuszyna, będzie to droga dojazdowa do budowy, na pewno 

Starostwo będzie chciało podpisać porozumienie na odtworzenie tej drogi.  

 

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec pytał jaki był koszt przyłączenia do 

kanalizacji w miejscowościach, gdzie ona funkcjonuje.  

 

Pan Włodzimierz Długołęcki Dyrektor ZGKiM powiedział, że jeżeli teraz ktoś chce 

przyłączyć się do kanalizacji to leży to po stronie właściciela posesji. To zależy od długości 

przyłącza.  

 

Burmistrz poinformował, że jeżeli inwestycja jest zakończona i odebrana, to 100% kosztów 

ponosi właściciel posesji. Burmistrz mówił, że zawsze namawiał, aby podczas projektowania 

wyrażać zgodę na podłączenie, bo później koszt wzrasta kilkakrotnie.  

 

Pani Grażyna Popczyńska naczelnik Wydz. Inwestycji poinformowała, że ustawa o 

zaopatrzeniu w wodę i odprowadzanie ścieków zakazuje gminie i nie wolno finansować takiej 

inwestycji, wszystko jest w gestii właściciela nieruchomości.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz o poprosił o uprzątnięcie potrąconego psa z drogi.  
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Burmistrz poinformował, że Urząd ma podpisana umowę z zakładem utylizacji padłych 

zwierząt i takie przypadki należy natychmiast zgłaszać 

 

 

Ad. 12 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XX  sesji RM radny Andrzej 

Pożarlik odczytał wnioski przyjęte przez Komisję podczas XX sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie : 

1. Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o naprawę drogi 

Bratoszewice – Domaradzyn ( wnioskodawca radny Witold Śliwkiewicz). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

2. Oczyścić ze śmieci przystanki PKS w Bratoszewicach i  teren starej 

mleczarni ( wnioskodawca radny Witold Śliwkiewicz). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

3. Zaktywizować służby odpowiedzialne za egzekwowanie przepisów 

porządkowych aby wyciągnęły konsekwencje wobec właścicieli 

zaniedbanych nieruchomości przy ul. Kolejowej w Strykowie 

(wnioskodawca radny Józef Migdałek ). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

4. Wystąpić do Komisji Bezpieczeństwa w Zgierzu o rozpatrzenie zmiany 

organizacji ruchu na skrzyżowaniu dróg w Tymiance (dot. skrzyżowania 

drogi w kierunku Osse  i  Krucice)  po uprzednim rozpatrzeniu tego 

wniosku przez Komisję Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i dróg 

Publicznych Rady Miejskiej w Strykowie (sołtys wsi Koźle Stanisław 

Miller). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

5. Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o zlikwidowanie 

zalewania drogi w miejscowości Stary Imielnik (wnioskodawca radny 

Sławomir Źródło). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

6. Utwardzić drogę  gminną w miejscowości Wyskoki od drogi krajowej Nr 

14  do posesji Pana Wilczaka (wnioskodawca radny Teodor Kołodziejczyk). 
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Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XX  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie :  14  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

 

Ad. 13. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XX  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.00  dokonał 

zamknięcia sesji. 

 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

 

 


